
Deň otcov sa začal 
oslavovať vo svete iba o rok 
neskôr ako Deň matiek, 
pred 108 rokmi. Napriek 
tomu je to u nás takmer 
neznámy sviatok. V našom 
meste síce boli pokusy, 
ale v tomto roku sa akosi 
na „oslavy“ zabudlo úplne. 
Ak sa však mýlim, dajte 
nám vedieť, ako ste si tretiu 
júnovú nedeľu na svojich 
otcov spomenuli. Moja 
otázka smeruje aj na tých 
desaťročných, aj na tých 
polstoročných. Verím, že 
ste nezabudli aspoň  na 
dve - tri láskavé slová: 
ďakujeme otec, za všetko, 
máme ťa radi...
A otcom na onom svete 
pošlite do neba aspoň 
vzdušný bozk, verte, že 
prejavov lásky nie je nikdy 
dosť.  Alena Borszéková 
 šéfredaktorka
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Na margo

Rozhovor 
s Ondrejom 
Kubalom o rozvoji 
športového 
areálu Aktiv park 
na Dubničke

Kontrolný deň 
primátora 
na mestských 
stavbách 
a rekonštrukcii 
ciest a chodníkov

Regionálny 
zraz turistov 
troch okresov 
tento víkend 
v jubilujúcom 
Uhrovci 

Medzinárodný 
zápasnícky turnaj 
v Bánovciach nad 
Bebravou so 160 
účastníkmi

V týchto 
dňoch prebieha 
rekonštrukcia 

ciest a chodníkov. 
Neparkujte tam, kde 

sa pracuje a dodržujte 
dočasné dopravné 

značenie! 

Neprehliadnite!

Bánovská pôrodnica uzavretá len do konca augusta

Riešenie vodných tokov a ochrana obyvateľov 

Mestom a  okresom sa infor-
mácia o uzavretí, resp. zrušení gyne-
kologicko-pôrodníckeho oddelenia 
v bánovskej nemocnici, ktoré sa tešilo 
veľkej obľube aj u mamičiek z iných 
okresov, šírila už od začiatku júna. 

O  stanovisko sme hneď požiadali 
vedenie nemocnice. Minulý týždeň 
nám stručnú odpoveď poskytla 
Alžbeta Sivá, tlačová hovorkyňa 
AGEL SK: „Nemocnica Bánovce 
obmedzila rozsah poskytovanej 

zdravotnej starostlivosti na  gyne-
kologicko-pôrodníckom oddelení 
a  novorodeneckom oddelení  do  31. 
augusta 2018 z  dôvodu plánovanej   
rekonštrukcie a  revitalizácie 
priestorov.   Zároveň prebieha čias-

točná obmena a čerpanie dovoleniek 
zo strany zdravotníckeho personálu. 
Činnosť gynekologickej ambulancie 
zostáva zachovaná, rovnako ako aj 
poskytovanie jednodňovej zdravotnej 
starostlivosti.“  (r)

Aktuálne bola mestu 
doručená písomná odpoveď, 
ktorú zaslal Slovenský vodo-
hospodársky podnik, štátny 
podnik, Správa povodia 
hornej Nitry. Z predmetnej 
odpovede citujeme: „Čis-

tenie vodného toku Svinica 
v  Dolných Ozorovciach 
v  úseku od  mosta Gabor 
po  koniec intravilánu obce 
a  toku Bebrava v  Horných 
Ozorovciach od  podlužan-
ského mosta k  ihrisku je 

naplánované na  rok 2018. 
Samotná realizácia prác je 
však závislá od  nájdenia 
vhodného miesta na  ulo-
ženie sedimentov. Z  roz-
borov sedimentov, ktoré 

V zhľadom k aktuálnym intenzívnym 
lokálnym búrkam primátor mesta 

Marián Chovanec urgoval riešenie 
bezpečnostnej situácie na vodných 
tokoch Svinica, Bebrava a Dubnička. Pokračovanie na 3. strane >>

Hurá! O pár dní bude už aj v kalendári o� ciálne leto a s ním prichádzajú aj prázdniny a čas dovoleniek! Celý začiatok júna býva každoročne 
venovaný deťom a ich sviatku. Nezabudli na nich ani organizátori Hrežďovského guláš festu v Malých Chlievanoch (viac na 7. strane), kde na deti 
padal cukríkový dážď z lietadla v réžii družstva Slza...  Foto: Alena Borszéková

Prázdniny prichádzajú o pár dni
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SOM občan, mám názor... Skôr, ako sa pustíme do kritiky
Na  FB som zachytila 
diskusiu o  kosení/nekosení 
trávy v  našom meste. 
Najskôr sa nekosilo... potom 
už konečne áno - ale, vraj 
zle. Z búrlivej diskusie som 
nepochopila, či je koscov 
málo a  nestíhajú... alebo 
ich je dosť, a  nemajú začo. 
Čo je ale neodškriepiteľné 
- nepokosené mesto pôsobí 
zanedbane... a  kritika 

je namieste. Existujú 
objekt ívne pr íčiny. . . 
subjektívne názory...   je to 
vážna téma a bez korektných 
informácií sa jej nechcem 
venovať. A  už sa opravujú 
aj cesty. Konečne sa začalo... 
Ale, aj tu je také ALE: práši 
sa... je z  toho hluk... nedá 
sa parkovať priamo pred 
vchodom... spomaľuje to 
dopravu... opäť kritika.

V  tej FB diskusii 
ma zaujali názory, že 
v  minulosti, hlavne 
na  dedinách, ľudia kosili aj 
plochy, ktoré im nepatrili, 
len boli blízko ich domu, 
cesty, záhrady. Nie, nebojte 
sa, nechcem, aby ste teraz 
hodili kosu cez plece a vyšli 
do bánovských ulíc. Píšem to 
ako spomienku. Napríklad, 
aj na môjho otca, ktorý často 

kosil trávu okolo blízkeho 
potoka. Ak chce mať niekto 
skalku pred vchodom, musí 
si ju urobiť sám a  starať 
sa o  ňu s  láskou, ako 
o  záhradku pri rodinnom 
dome... ak sa niekto nechce 
pozerať na  neporiadok pod 
svojím balkónom, tak ide 
a poupratuje - bez hnevu, že 
to neurobil Fero, Ďuro alebo 
Mara... Zo skalky sa potom 

teší celý vchod a  možno 
aj činžiak... aj Mara, Ďuro 
a  Fero sa tešia, že nemajú 
bordel pod balkónom... 
Chcem tým povedať, 
že skôr, ako sa pustíme 
do  kritiky, treba sa opýtať 
vlastného JA, či je ochotné 
urobiť niečo pre všeobecnú 
spokojnosť... alebo len pre 
tú vlastnú. Všetko je zle... 
a  niekedy je to aj pravda. 

Ale ideálny svet neexistuje... 
dokonca ani v  rozprávkach 
- aj tam sa piesok lial a voda 
sypala. Všetko si vyžaduje 
aj našu vlastnú snahu, 
ochotu a  trpezlivosť... a  aj 
preparkovanie áut, keď 
vieme, že od 6:00 sa začína 
s opravou cesty pod našimi 
oknami. (Hore ruku tí, ktorí 
tam tie autá nechali...)
  Zuzana Bridová

Rozhovor s Ondrejom Kubalom, poslancom MsZ a predsedom ŠHOK-u
Aktiv park na sídlisku Dubnička a jeho rozvoj

  Usilovnou prácou 
dobrovoľníkov tu od  roku 
2010 vznikol skatepark, 
workout, plážové ihrisko 
s  trávnikom, dopravné 
ihrisko, basketbalové 
ihrisko, ale aj mládežnícke 
centrum. Celý areál je stále 
majetkom mesta a  jeho 
prevádzka a rozvoj si vyža-
duje viacero „hláv“ a  veľa 
rozhodnutí aj z  vedenia 
mesta...

Je dôležité a  potrebné, 
aby sa vedenie mesta 
a  škôl, kluby a  verejnosť 
navštevujúca areál, poslanci 
MsZ, či komisie zriadené 
mestom, aktívne zapojili 
do  plánovania rozvoja 
areálu. Hovorím to nielen 
za seba a za naše občianske 
združenie ŠHOK, ale aj 
za  pravidelných návštev-
níkov areálu - približne 
osemsto žiakov ZŠ Goraz-
dova a Komenského, za deti 
z  materských škôl, obyva-
teľov sídliska Dubnička, 
komunity workoutistov, 
skateboardistov, kolobež-
károv, korčuliarov, bikerov, 
bežcov, basketbalistov, 

futbalistov, volejbalistov, 
jumperiek, členov katolíckej 
cirkvi a  ďalších klubov, 
neformálnych skupín 
a  aktívnych ľudí. Dúfam, 
že z tohto už teraz krásneho 
miesta časom vznikne spo-
ločným úsilím športovo-
spoločenský a  kultúrny 
priestor tzv. Aktiv park, 
navštevovaný stále väčším 
počtom obyvateľov nielen 
nášho mesta. Pán primátor 
sľúbil, že sa tak stane 
po prvomájových oslavách. 
Verím, že sa týmto budeme 
zaoberať aj na  najbližšom 
z a sad a n í  mest ského 
zastupiteľstva.
  Čo všetko musíte 
v blízkej dobe riešiť a s čím 
konkrétnym v  súvislosti 
s  rozvojom areálu by sa 
malo mestské zastupiteľ-
stvo zaoberať ?

Čaká nás prestavba 
budovy, v  areáli je potreb-
ných viac lavičiek a  nádob 
na odpad, stojany na bicykle 
a  kolobežky, studňa 
na  zavlažovanie, skladový 
priestor na  náradie, kom-
postová jama, zázemie 

s  tieňom a  sedením 
v  priestore skateparku 
a dopravného ihriska. Treba 
odstrániť zbytočné deťmi 
poškodzované oplotenie 
a  vydláždiť okolie multi-
funkčného ihriska, zabez-
pečiť výstavbu betónových 
prekážok v priestore skate-
parku a dopravého ihriska, 
výstavbu nového workoutu 
s kvalitnou dopadovou plo-
chou. Zemnými úpravami 
navezenej hliny vytvoriť 
pumptrack pre bikerov 
a taktiež rozšíriť pieskovisko 
pri beach volejbalovom 
ihrisku. Netreba zabudnúť 
na  novú atletickú a  kor-
čuliarsku dráhu, športový 
povrch s mantinelmi na in-
line korčuľovanie a  ďalšie 
športy, či detské ihrisko... 
Niektoré zo spomínaných 
problémov už aktívne 
riešime. Náš klub platí 
škole 300 až 400 eur ročne 
za spotrebovanú vodu. Aby 
sa na  polievane neplytvalo 
pitnou vodou, komuniko-
vali sme s  odborníkom, 
ktorý urobil obhliadku 
a  našiel aj miesto na  vrt 
studne. Vypracovali sme tri 
vizualizácie prestavby ska-
teparku na betónovú trvalo 
udržateľnú street plazu. 

S  dopravným inžinierom 
r iešime dobudovanie 
dopravného ihriska. Taktiež 
bol v  areáli na  obhliadke 
odborník na  výstavbu 
pumptracku. Dokončenie 
oplotenia areálu je nevy-
hnutné pre bezpečnosť. Až 
potom môžeme stanoviť 
pravidlá – prevádzkový 
poriadok areálu, aby nebol 
naďalej poškodzovaný 
majetok mesta i  majetok 
ŠHOK-u niektorými obyva-
teľmi, hlavne deťmi. 
 Za  prvé mesiace tohto 
roka ste toho stihli dosť...

V  tomto roku sme 
dokončili výstavbu chod-
níkov a  odstavnej plochy 
pre dopravné prostriedky. 
Náš klub od  tohto roku 
zabezpečuje kosenie 
verejnej zelene pomocou 
v l a s t nýc h  ko s a č ie k 
a náradia, vrátane hrabania 
pokosenej trávy a  zberu 
kameňov, ktoré deti pri hre 
porozhadzujú po  priestore. 
Zároveň postrekujeme areál 
proti náletových burinám. 
Po  dlhých rokoch sme 
zrevitalizovali škvarovú 
atletickú dráhu, ručne 
sme odstraňovali nánosy 
hliny, kamenia, burín, skla 
a odpadu na ploche viac ako 

tisíc metrov štvorcových. 
Zeleň v  areáli pravidelne 
polievame, striháme živé 
ploty a  stromy, vysádzame 
trávniky a  nové rastliny. 
Samozrejme pravidelne 
otvárame multifunkčné 
ihrisko, naďalej vybavujeme 
objednávky a  rezervácie 
častí areálu pre záujemcov. 
V prípade záujmu stačí volať 
na tel. číslo 0948 000 128.
 Okrem verejnej zelene 
si údržbu vyžadujú aj 
samotné prvky a  zaria-
denia v areáli...

V  skateparku práve 
odstraňujeme poškodené 
prekážky, ktoré deťom 
a  mládeži slúžili viac ako 
desať rokov. Po  rozobratí 
tam zostane len rovina, bez 
prvkov. Dopravné ihrisko 
i  skatepark pravidelne 
zametáme a  stierkujeme, 
denne v  areáli zbierame 
odpad po  návštevníkoch, 
naprávame po  nich škody. 
Preto touto cestou prosíme 
rodičov, aby usmernili deti, 
že odpad patrí do  koša, 
zároveň, že sa môžu hrať 
s  pieskom či kamienkami, 
ale nesmú ich roznášať 
po  areáli, aby sme to 
nemuseli po nich každý deň 
upratovať. Taktiež si treba 

uvedomiť, že v  priestore 
dopravného ihriska je 
množstvo stavebného 
materiálu, ktorý nemá 
slúžiť deťom na  hranie, ale 
čaká na  zabetónovanie. 
Je dôležité, aby si občania 
začali vážiť verejný priestor 
a majetok. Taktiež je nevy-
hnutné, aby sa prijal pre-
vádzkový poriadok, ktorý 
budú dodržiavať všetci 
návštevníci bez rozdielu.
 Veľa aktivít ste sa 
museli vzdať, ani na  leto 
nechystáte tradičné tábory, 
letné kino, či besedy 
s cestovateľmi?

Bohužiaľ, nedá sa robiť 
a  stíhať všetko. Keďže sme 
si vzali na plecia veľa práce 
pre rozvoj areálu, nezostáva 
nám čas na  organizovanie 
celoročných či letných 
aktivít. V  minulom roku 
nám ubudla jediná pracov-
níčka pre prácu s mládežou, 
ta k že orga nizova nie 
podujatí je o  to zložitejšie. 
Dúfam však, že po  dokon-
čení oplotenia, dobudovaní 
potrebnej infraštruktúry 
a hlavne po obnove budovy, 
ktorá bude môcť konečne 
verejnosti slúžiť celoročne, 
sa k organizovaniu osvedče-
ných aktivít vrátime.  (ab)

Športový areál pri základných školách 
Gorazdova a Komenského na Dubničke 

je od februára tohto roka oficiálne v správe 
občianskeho združenia – Športovo herný 
outdoorový klub. Za posledné obdobie sme 
o ŠHOK-u veľa nepočuli, priznáme sa, že ani 
nepísali, preto sme sa s viacerými otázkami 
obrátili na Ondreja Kubalu, predsedu 
občianskeho združenia ŠHOK a poslanca MsZ.
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Mesto získalo dar 
motorové vozidlo

Mestu Bánovce nad 
Bebravou sa podarilo 
získať formou darovacej 
zmluv y cestné moto-
rové vozidlo – značky 
Mercedes – Benz Vito 
115CDI (rok výroby 2007). 
Darcom je Úrad vlády 
Slovenskej republ iky. 
U v e d e n é  v o z i d l o 
bude mesto prioritne 

využívať na  plnenie úloh 
samosprávy. Touto formou 
vyjadrujeme poďakovanie 
p o s l a n c o v i  M s Z 
Dušanovi Jankovičovi 
za pomoc pri vybavovaní 
administratívnych úko-
nov ako aj Úradu vlády 
Slovenskej  republ i k y 
za tento dar. 

 Tlačová správa mesta

Oprava tlačovej správy
Mesto Bánovce nad 

Bebravou, na  žiadosť ria-
diteľa Bytového družstva 
Bánovce nad Bebravou, 
uvádza, že v 22. čísle Bánov-
ských novín, v  tlačovej 
správe pod názvom Za vodu 
z  havárie zaplatia občania? 
má byť správne uverejnené: 

Na  žiadosť správcu Byto-
vého družstva Bánovce nad 
Bebravou inicioval primátor 
Marián Chovanec rokovanie 
uvedené v  článku. Za  neú-
plnosť predchádzajúcej 
tlačovej správy sa riaditeľovi 
ospravedlňujeme. 

  Tlačová správa mesta

Júnové zastupiteľstvo
bude v stredu 20. júna 

Zasadanie mestského 
zastupiteľstva sa uskutoční 
v  stredu 20. júna o 14.30 h 
v  priestoroch Mestského 
kultúrneho strediska 

na Ulici J. Matušku. Roko-
vanie je ako vždy verejné, 
prístupné každému obča-
novi , a opäť bude prenášane 
naživo - online na internete. 

Primátor na stavbách a rekonštrukciách
Primátor Marián Cho-

vanec uskutočnil 11. júna 
2018 ďalší kontrolný deň 
v meste, ktorého sa zúčastnili 
aj zodpovední pracovníci 
za jednotlivé úseky. Prioritne 
sa zameral na  aktuálne 
prebiehajúce práce v  Mater-
skej škole na  Ulici 9. mája 
a  na  uliciach, kde začala 
kompletná rekonštrukcia. 
Počas kontrol ho sprevádzal 
aj stavebný dozor, s  ktorým 
operatívne riešil dôležité 
čast i harmonogramov 
oboch projektov. V  priebehu 
technických debát sa preto 

podarilo zrealizovať niektoré 
dôležité pripomienky, ktoré 
budú mať pozitívny výsledný 
efekt na  rekonštrukčné 
práce. S projektovým tímom 
navštívil tiež Mestské 
kultúrne stredisko, kde sa 
v  dohľadnej dobe taktiež 
plánujú nevyhnutné úpravy. 

Primátor na  záver 
kontrolného dňa vyjadril 
spokojnosť s konštruktívnym 
a odborným náhľadom celého 
projektového tímu, ktorý je 
zárukou úspešnosti realizácie 
oboch veľkých projektov. 

 Tlačová správa mesta

Mesto Bánovce nad Bebravou 
zverejňuje zámery

Ponuka na  nájom nebytového priestoru 
v budove Domu služieb na Námestí Ľ. Štúra 
súp. č. 6 v Bánovciach nad Bebravou:
  nebytov ý priestor 
n a c h á d z a j ú c i  s a 
na 1. nadzemnom podlaží 
s výmerou 20,24 m2. 
  nebytov ý priestor 
n a c h á d z a j ú c i  s a 
na 1. nadzemnom podlaží 
s výmerou 40 m2. 
  nebytov ý priestor 
n a c h á d z a j ú c i  s a 

na 1. nadzemnom podlaží 
s výmerou 54,02 m2. 
  nebytov ý priestor 
n a c h á d z a j ú c i  s a 
na 1. nadzemnom podlaží 
s výmerou 32,5 m2. 

Bližšie informácie 
získate na stránke mesta: 
www.banovce.sk 

Riešenie tokov a ochrana obyvateľov 

Bánovská samospráva otvorená spolupráci

Zvýšené nebezpečenstvo vzniku požiarov

máme k dispozícii, vyplýva, 
že neobsahujú žiadne ťažké 
kovy, a tým pádom to nie je 
nebezpečný odpad. Uvítali 
by sme, keby nám mesto 
Bánovce nad Bebravou 
bolo v tejto veci nápomocné 
a  pomohlo nám nájsť 
vhodné miesto na  uloženie 
sedimentov. Čo sa týka toku 
Dubnička pri Lidli (na foto), 
jedná sa o  opevnenie časti 
koryta toku trávnym 
porastom, nie je našou 
povinnosťou vyhrabávať 

trávu z  tokov a  aj napriek 
tomu, že chceme, aby 
spolupráca medzi mestom 

Bánovce nad Bebravou 
a  našou organizáciou bola 
naďalej korektná, nevieme 

vyhrabávanie pokosenej 
trávy z kapacitných dôvodov 
zabezpečiť.“ Mesto berie 
na  vedomie túto odpoveď, 
ale súčasne upozorňuje, že 
nemieni na  seba preberať 
zodpovednosť, finančné 
náklady a  kompetencie, 
za ktoré sú zákonne zodpo-
vedné iné subjekty. Napriek 
tomu bude v zmysle svojich 
povinností vyvíjať úsilie, 
aby predišlo akýmkoľvek 
škodám, ktoré by mohli 
spôsobiť prívalové dažde. 

 Tlačová správa mesta

Mesto Bánovce nad 
Bebravou naďalej dokla-
duje, že je otvorenou 
samosprávou k  spolupráci. 
A to najmä v oblasti kultúry, 
športu a  taktiež v  oblasti 
bezpečia pre všetky vekové 
skupiny. Na  mestskom 
úrade už dvakrát hostilo 
pedagógov Trenčianskeho 
samosprávneho kraja, 
k tor ý m z abez peč i lo 
odborné školenie zamerané 
na  drogovú prevenciu. 
Nedávno sa pozitívne pre-

zentovalo medzinárodným 
projektom Tu žijem! - Európa 
pre občanov, do  ktorého sa 
zapojili partnerské samo-
správy z  Poľska, Maďarska 
a Českej republiky. Podobný 
projekt aktuálne realizuje 
pre seniorov s českou obcou 
Milotice, s  ktorou má tak-
tiež uzavretú partnerskú 
spoluprácu. Pozit ívne 
ohlasy však mesto zazna-
menalo aj na medzinárodnú 
akciu World challenge day 
v  Novej Dubnici, ktorá je 

zameraná na podporu zdra-
vého životného štýlu všet-
kých vekových kategórií. 
Išlo o  spoluprácu medzi 
oboma mestami, ktorú 
zabezpečoval koordinátor 
prevencie kriminality MsÚ 
Miroslav Schlesinger. Akcia 
sa konala na námestí, kde sa 
v  troch etapách vystriedali 
cvičiaci rôznych vekových 
kategórií detí a  seniorov. 
Počas troch hodín si 
spoločne zacvičili jedno-
duché techniky z bojových 

umení a  Tai-chi, ktoré sa 
páčili nielen deťom, ale aj 
seniorom. Ako uviedol pri-
mátor Marián Chovanec: 
„Bánovce nad Bebravou sa 
za  ostatné tri roky výrazne 
pozitívne zviditeľňujú nielen 
v  našom regióne a  na  Slo-
vensku, ale aj v  zahraničí. 
Napĺňame tak naše snahy 
byť otvorenou samosprávou 
k  spolupráci, ktorá prináša 
pre tento región lepší a bez-
pečnejší život.“ 

 Tlačová správa mesta

Okresné riaditeľstvo 
Hasičského a  záchranný 
zboru v  Bánovciach nad 
Bebravou v  súlade so 
zákonom o  požiarnej pre-
vencii vyhlásilo čas zvýše-
ného nebezpečenstva vzniku 
požiarov na lesných pozem-
koch a  v  ich ochrannom 
pásme v  územnom obvode 
okresu Bánovce nad 
Bebravou od piatku 15. júna 
2018 až do odvolania.

V čase zvýšeného nebez-
pečenstva vzniku požiarov 

je každý povinný dodržiavať 
zásady protipožiarnej bez-
pečnosti. Fyzickým osobám 
sa podľa zakazuje najmä: 
fajčiť, odhadzovať horiace 
alebo tlejúce predmety, 
alebo používať otvorený 
plameň na  miestach so 
zvýšeným nebezpečenstvom 
vzniku požiaru, vypaľovať 
porasty bylín, kríkov, 
stromov, krovie, slamu a iný 
biologický odpad, zakladať 
oheň v  priestoroch alebo 
na miestach, kde môže dôjsť 

k jeho rozšíreniu. Vlastníci, 
správcovia alebo užíva-
telia lesných pozemkov 
v súvislosti s ochranou lesa 
pred požiarom sú podľa 
zákona a  podľa vyhlášky 
Ministerstva vnútra SR 
povinní najmä: zabezpe-
čovať v  lesoch hliadko-
vaciu činnosť; pre osoby 
vykonávajúce hliadkovaciu 
činnosť vypracúvať časový 
harmonogram s  určením 
trasy pochôdzok alebo 
určí vyhliadkové teréne 

miesta (osoby vykonávajúce 
hliadkovaciu činnosť musia 
byť vybavené telekomu-
nikačným zariadením 
využiteľným na oznámenie 
vzniku požiaru), zabezpečiť 
umiestnenie potrebného 
množstva protipožiarneho 
náradia na určenom mieste 
v  závislosti od  plochy 
lesných porastov, udržiavať 
existujúce prejazdové cesty, 
zvážnice a zdroje vody, atď. 

 OR HaZZ 
 Bánovce nad Bebravou

Dokončenie z 1. strany >>
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Nové foto knihy v IC
Informačné centrum 

na  námestí ponúka úplne 
nové knihy plné veľkých 
fotografií s  profesionál-
nymi zábermi - Slovensko 
z  neba, Stredné Považie 
z  neba, Hrady a  zámky 

z neba, Čarovné Slovensko, 
Čarovné Tatry a Zamagurie, 
Tatry a Zamagurie z neba - 
všetky knihy za cenu 19,90 
eur, nové tituly Čarovná 
Horná Nitra a Horná Nitra 
z neba – za cenu 12,00 eur.

Napíšte nám svoje letné zážitky a príbehy!

Vďaka za spoluprácu... 
MŠ Severka by sa 

chcela toto cestou poďakovať 
za  celoročnú spoluprácu 
so ZŠ Školská, ktorá počas 
celého školského roka orga-
nizovala pre päť a  šesťročné 
deti z prípravnej triedy našej 
školy rôzne aktivity. Tým, že 
deti mali možnosť pravidelne 
navštevovať priestory ZŠ – 
telocvičňu, počítačovú triedu, 
triedu prvákov, sa oboznámili 
s  prostredím školy, čo je pre 
nich veľkým benefitom pri 

vstupe do  1. ročníka. Táto 
spolupráca je nielen oboha-
tením edukačného procesu 
detí našej MŠ, ale výrazne 
prispieva k  odbúraniu obáv 
detí z  neznámeho prostredia 
pri vstupe do  1.ročníka. Sme 
radi, že naši predškoláci budú 
vďaka tejto spolupráci dobre 
pripravení na  adaptáciu 
v  školskom prostredí, čo 
výrazne prispeje k  ich úspeš-
nosti a  zvládaní školských 
povinností.  Helena Šulová

Dovolenka a  prázd-
niny k  letu neodmysliteľne 
patria. A  s  ním aj kopec 
zážitkov, spomienok, ale aj 
nezabunuteľných príbehov. 
Verím, že aj naši čitatelia 

radi spomínajú a  radi sa 
o svoje zážitky a spomienky 
podelia s  ostatnými. Zistili 
sme, že v  posledných troch 
rokoch práve Vaše prís-
pevky, milí Bánovčania, 

patria v  dovolenkovom 
období v  Bánovských 
novinách k  najčítanejším. 
Preto, prosíme, napíšte 
nám, alebo nám príďte 
svoj zážitok porozprávať 

do  redakcie. Radi Vám 
s písaním pomôžeme. A tak 
spoločne obohatíme naše – 
vaše letné vydania novín. 
Píšte na  adresu noviny@
kulturabn.sk.  redakcia

ZUŠ DK v Bánovciach nad Bebravou
hľadá učiteľov pre 

gitaru, klavír, akordeón, husle a keyboard.
V prípade záujmu sa prosím hláste 

v kancelárii ZUŠ DK osobne
 alebo na tel. č. 038 760 2279, mobil 

0911969771.
Nástupný plat vo výške od 556,50 eur do 944 eur. Výška závisí 

od dosiahnutého vzdelania a dĺžky pedagogickej praxe.

Žiaci ZŠ Partizánska 
v celoslovenskom kole 
astronomickej súťaže

Vo   H v e z d á r n i 
a  Planetáriu v  Žiari nad 
Hronom sa 5. a  6. júna 
uskutočnilo celoslovenské 
kolo astronomickej súťaže 
Čo vieš o  hviezdach. Náš 
okres aj kraj úspešne 
reprezentova l i  ž iaci 
ZŠ Partizánska v  prvej 
kategórii Adela Bežová zo 
6.A a  v  druhej kategórii 
Ľubomír Baško z  9.A. 
Do  celoslovenského kola 
sa prebojovali postupom 
z  regionálneho a  neskôr 
krajského kola. Obaja sa 
vo veľkej celoslovenskej 
konkurencii nestratili 
a opakovane potvrdili svoje 

astronomické vedomosti 
v  tejto náročnej súťaži. 
Ľubo Baško sa stal zároveň 
historicky najúspešnejším 
žiakom školy v tejto súťaži, 
pretože do celoslovenského 
finá le postúpil celkovo 
štvrtýkrát! Obom žiakom 
srdečne blahoželáme!  (zš)

Ako sa na školách oslavovalo MDD 
Vedecký deň v MŠ Horné Ozorovce

Predstavenia v divadle i pod stromami

Indiánsky deň v Materskej škole Severka

Pokusy pre deti sú niečo, čo 
im dokáže vyčariť na  tvári údiv, 
zvedavosť, nadšenie, radosť… 
Sú pre ne niečím výnimočným, 
niečo čo nerobia každý deň. 
V spolupráci so Základnou školou 
Duklianskou zažili deti z Mater-
skej školy v Horných Ozorovciach 
pod vedením pána učiteľa Sányho 
nezabudnuteľný Deň detí. Formou 
hry vzbudil záujem o  pokusy, 

pomocou ktorých ľahko pochopili 
magnetizmus, niektoré chemické 
reakcie a  fyzikálne zákonitosti. 
Vyrobili si vlastný blesk, dúhu, 
vypustili raketu... Na  záver 
vedeckého dopoludnia si deti užili 
bublinovú šou a  neodmysliteľné 
sladké maškrty. Pokusy sú nielen 
zábavou, ale aj cestou, ako sa 
o  živote a  prostredí môžeme 
dozvedieť zaujímavé veci.  (mš)

Svoju oslavu Medziná-
rodného dňa detí si 9. júna 
vychutnalo 225 detí prvého 
stupňa zo Zá k ladnej 
školy Partizánska. Pia-

timi autobusmi cestovali 
za  dramatickou kultúrou 
do Zvolena. Takisto ako ich 
starší spolužiaci do Divadla 
Jozefa Gregora Tajovského 

vo Zvolene. Hosťujúci 
s ú b o r  R o ž ň a v s k é h o 
divadla bánovským deťom 
predviedol divadelnú hru 
Ďurošík, alebo na  zboj-

nícku nôtu. Predlohou 
scenáristovi bol známy 
seriál večerníčkov o  hrdi-
novi Jurošíkovi od Mariána 
Vaneka...  (zš)

So zámerom osláviť MDD sa aj školský 
areál MŠ Severka premenil na prériu s indiánmi. 
Úlohou malých indiánov bolo plniť rôzne aktivity 
na stanovištiach. Najväčšiu pozornosť detí pútal 
indiánsky vigvam s  totemom. Práve na  tomto 
mieste sa sústredili všetky deti po  absolvovaní 
všetkých disciplín, aby náčelníci kmeňov vyfajčili 
spoločne fajku mieru. Po tomto akte bol uzavretý 
medzi všetkými mier a  priateľstvo. Nakoniec 
hľadali indiánsky poklad, ktorý sa potom rozdelil 
medzi všetky deti. Pani učiteľky sa rozhodli  tento 
deň zatraktívniť pre päť a  šesťročné deti nocou 
strávenou v škôlke a tak pokračovali ďalej v indián-
skom dni. Večerným prekvapením pre ne bola 
návšteva veľkého náčelníka... Aj napriek nároč-
nosti organizačného zabezpečenia indiánskeho 
dňa pod vedením Ivety Janáčovej je pre kolektív 
Severky najväčšou odmenou a  motiváciou 
úprimná radosť detí...  (mš)

Prváci, druháci a tretiaci ZŠ Partizánska si mohli pozrieť bábkové divadlo priamo v areáli školy. Keďže multifunkčný 
areál školy ponúka priestor aj pre spoločenské podujatia, rozhodli sme sa využiť ponuku Divadla Dúha z Nových 
Zámkov. Ich predstavenie „Mišo a jeho svet“ si deti pozreli vonku na dekách pod stromami. Obsahom predstavenia 
bolo spolužitie detí v triede a riešenie problémov medzi deťmi navzájom.  (zš)
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MDŽ... Deň matiek... a tam, 
niekde v  kúte skromne 
„sediaci“ júnový Deň otcov. 
Spomenula som si na  toho 
svojho... vrátilo sa mi späť 
moje detstvo. Môj otec toho 
nikdy veľa nenahovoril. 
Nepočula som ho nikdy 
kričať... ani nadávať, keď sa 
mu niečo nedarilo. Pracoval 
na týždňovkách a chýbal mi. 
Keď v pondelok ráno potichu 
za  sebou zatváral dvere, ja 
som už začala odratúvať 
hodiny, kedy bude piatok... 
a keď už konečne piatok bol, 
stála som na  námestí pri 
kostole a čakala na autobus. 
Otec vystúpil, siahol do vrecka 
a  podal mi žuvačku Pedro... 

jej sladká chuť ma načisto 
ubezpečila, že otec je už tu. 
Na krátkej ceste od autobusu 
k nášmu domu, som zo seba 
stihla „vysypať“ celotýždňové 
krivdy a  úspechy a  už 
na  moste sa mi dala urobiť 
prvá pedrová bublina. To 
on ma naučil robiť náramky 
zo sedmokrások a  venčeky 
z púpav. On mi vystrelil prvú 
ružu a  opicu na  gumičke 
na  hodových kolotočoch. 
Na  Jankovom vŕšku, 
na oslavách SNP, som mohla 
zjesť toľko ruskej zmrzliny, 
aby mi už potom celý rok 
nechutila.
Chýba mi. Odišiel... kiežby 
len na týždeň. (zb)

Dnes píše Zuza.nka

Výstava v knižnici
Vď a k a mož nos t i 

spolupracovať s  Mest-
skou knižnicou Ľ. Štúra 
môžu deti z  výtvarného 
odboru Súkromnej ZUŠ 
Ars Akademy pravidelne 
prezentovať svoju umeleckú 
tvorbu. Tento rok v  poradí 
už tretia výstava je venovaná 
našim absolventom, žiakom, 
ktorí absolvujú prvú časť 
nášho štúdia vo výtvarnom 

odbore. Na  výstave prezen-
tujú svoje zručnosti, ktoré sa 
naučili počas štúdia. Podie-
ľali sa na nej deti z Bánoviec 
nad Bebravou a Uhrovca pod 
vedením učiteliek Zuzany 
Jedinákovej a  Dominiky 
Horákovej.  Výstava  potrvá 
až do septembra 2018 v čase, 
keď je otvorená aj mestská 
knižnica. Všetci ste srdečne 
vítaní.  (jv)

Čítanie deťom v knižnici a Arche
Aj v  tomto roku sa 

Mestská knižnica Ľ. Štúra 
v Bánovciach nad Bebravou 
sa zapojila už do  štvrtého 
ročníka čítania deťom 
s  názvom Celé Slovensko 
číta deťom - Čítajme deťom 
20 minút každý deň! 

Prvé čítanie z  knižky 
Matilda, ktorú napísal 
Roald Dahl, zaháji l 
primátor Marián Chovanec 
4. júna v mestskej knižnici 
čítaním tretiakom ZŠ 
Partizánska. Deti pobavil 
vtipným textom, ktorý 
doplnil svojimi zážitkami. 
V  čítaní pokračovala Eva 
Lavríková, známa bánovská 
prekladateľka detských 
kníh, ktorá sa o ich dojmoch 
z  čítania porozprávala aj 
pre Bánovskú televíziu. 
Občianske združenie 
Celé Slovensko číta deťom 
aj bánovských malých 
poslucháčov obdarovalo 
bulletinami a  záložkami 
do  kníh. O  dva dni 
pok račova lo č íta nie 

v Dome sociálnych služieb 
Archa, kde sa čítala 
kniha Môj dedko rýchly 
šíp od  Marty Hlušíkovej. 
Čítania sa ujali poslankyňa 
mestského zastupiteľstva 
Nadežda Zaťková, vedúca 

knižnice Jarmila Mikulová 
a  knihovníčka Mária 
Vavrová. Do  čítania 
sa postupne zapojili aj 
klienti DSS Archa, ktorí 
sa zabávali na  úsmevných 
príbehoch. Spolu sa 

na  celoslovenskom čítaní 
zúčastnilo 78 mladých 
Bánovčanov. Patronát nad 
podujatím na  Slovensku 
prevzal prezident Andrej 
Kiska.

 Text a foto: MsK

Žiaci pri mohyle aj v múzeu so SZPB

Študenti o závislosti s klientmi Provitalu

Oblastný výbor Sloven-
ského zväzu protifašistic-
kých bojovníkov v Trenčíne 
zorganizoval začiatkom 
júna výlet pre účastníkov 
súťaže Medzníky druhej sve-
tovej vojny. Okrem žiakov 
z  iných škôl Trenčianskeho 
kraja sa ho zúčastnili aj 
deviataci zo ZŠ Školská - 
Matúš Bitarovský, Samuel 
Hudec a  Jozef Mišák. 

Navštívili Mohylu na  Jan-
kovom vŕšku, pozreli si 
partizánske bunkre a s čin-
nosťou Partizánskej brigády 
Jana Žišku zoznámili 
v  múzeu v  Bánovciach nad 
Bebravou. Tu im predseda 
OblV SZPB Ján Holička pri-
blížil udalosti  SNP v  meste 
i v okolitých obciach. Pútavo 
priblížil rôzne zaujímavosti, 
ktoré pozná od  starších 

účastníkov povstania, tak 
ako si ich zapamätal z  ich 
rozprávania. Doplni la 
ho aj priama účastníčka 
povstania z  Miezgoviec, 
ktorá si spomínala na  to, 
ako im Nemci vypálili dom, 
vyhnali ich z obce a ona ako 
trinásťročné dievča prežila 
nepredstaviteľný strach 
nielen o seba, ale aj o svojich 
najbližších. Verím, že čas 

strávený s ľuďmi, ktorí zanie-
tene rozprávajú o zážitkoch 
z  vojny a  získanie nových 
poznatkov pomohol žiakom 
pochopiť, že sloboda nie 
je samozrejmosť, preto ju 
treba chrániť a vážiť si ľudí, 
ktorí nám ju pomohli získať. 
Organizátorom patrí veľká 
vďaka za skvelú organizáciu 
a kvalitný program.

  Anna Sekáčová

Už od  konca mája ste 
mohli v  Mestskom kul-
túrnom stredisku navštíviť 
výstavu výtvarných prác 
klientov resocializačného 
zariadenia Provital. V rámci 
nej ponúkol Provital štu-
dentom a žiakom bánovských 
škôl možnosť porozprávať 
sa s  klientmi zariadenia, 
s  mladými ľuďmi, ktorí si 
na  vlastnej koži vyskúšali 

peklo závislosti i neskutočne 
ťažkú cestu vymanenia sa 
spod jej vplyvu. Príležitosť 
využili študenti zo SOŠ 
strojníckej, ktorí so svojimi 
pedagogičkami Janou Janču-
rovou a  Zuzanou Grešovou 
prišli na  besedu. Najskôr 
riaditeľka Provitalu Zdenka 
Vasilová predstavila štyrid-
siatim mladým poslucháčom 
päť prítomných klientov 

resocializačného zariadenia. 
Ich život bol v  mnohom 
odlišný. Spájala ich však 
skúsenosť s  drogou. Veľmi 
otvorene rozprávali o  svo-
jich osudoch, ako „spadli“ 
do závislosti, aj ako ťažko je 
s „vybudovanou“ závislosťou 
bojovať. Záver besedy patril 
otázkam študentov, a to bez 
účasti dospelých. Mladí ľudia 
tak mali možnosť otvorene sa 

porozprávať o  problémoch, 
ktoré ich trápia a  na  ktoré 
mohli dostať odpovede 
„z  prvej ruky“. Žiaci 
i  pedagogičky, ktorí strávili 
na besede necelé dve hodiny, 
sa zhodli na tom, že podobné 
stretnutia by mali absolvovať 
všetci stredoškoláci. Aby 
si vypočuli autentické sve-
dectvo o  hrozbe, ktorá číha 
na každého z nás.  (bk)

 Spoločenská kronika

Jozef Floro *1936
Milan Richtarech *1947
Ing. Pavel Šinsk ý *1942

Opustili nás

Peter Pribiš a Eva Magátová

Uzavreli manželstvo

Obývačka pod platanom 2018 alebo Prečítané leto pre deti
P r av id e l né  l e t né 

stretnutia venované literatúre 
na bánovskom námestí majú 
za sebou už tri ročníky. Aj 
keď s  menšími obmenami, 
aj toto leto vás Knižnica 
Ľ. Štúra a  MsKS pozvú do 
literárnej Obývačky pod 
platanom. Tento ročník bude 
venovaný tým najmenším, 

najmä deťom, ktoré počas 
prázdnin zažívajú útlm vo 
svojich aktivitách. Obývačka 
pod platanom sa preto 
v  tomto roku pridáva k  ini-
ciatíve Prečítané leto, ktorej 
cieľom je to, aby deti okrem 
prázdninového oddychu 
trávili voľný čas aktívne. 
Ako sa ukazuje,  každá letná 

pauza má dlhodobý vplyv na 
ďalšie vzdelávanie dieťaťa. 
Cez leto deti stratia rytmus, 
ktorý školský rok má. Stratia 
zodpovednosť, nad ktorou 
starostlivo bdejú ich rodičia 
a  celé sa to zvykne končiť 
pri priemerne sedemnástich 
hodinách pri televízii za 
týždeň. Iniciatíva Prečítané 

leto na tento „nešvár“ upozor-
ňuje, inšpiruje deti k čítaniu 
a dáva tipy na aktívne trávenie 
voľného času. V  Bánovciach 
sa cez prázdniny stretneme 
s detskými knižkami dohro-
mady štyrikrát, a  to po dve 
stredy a dva štvrtky 28. júna, 
4. júla, 22. a 30. augusta, 
kedy sa budeme venovať 

vždy téme zaujímavej pre deti 
aj  rodičov, porozprávame sa 
s autormi detskej literatúry 
a pripravíme aj nápadité akti-
vity a  hry súvisiace s  danou 
témou. Hosťom prvého 
stretnutia bude spisovateľka 
Marka Staviarska, s  ktorou 
sa budeme rozprávať o pria-
teľoch. Nezabudnite, stret-

neme sa vo štvrtok 28. júna 
v  Obývačke pod platanom 
na Námestí Ľ. Štúra vždy od 
16.00 hodiny. Postupne vás 
budeme informovať o  nasle-
dujúcich témach a  hosťoch. 
Viac o  podujatí na www.
precitaneleto.sk a  www.kul-
turabn.sk. 

 Zuzana Janáčová, MsKS
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Aikido seminár

V MOL lige len štyri 
slovenské celky

Bánovská Sokolovňa 
sa 9. júna stala dejiskom 
Aikido seminára. Tento 
druh športu sa v  našom 
me s t e  t e š í  z áujmu 
a  dostatočnej členskej 
základni a  jej nadšeniu. 
Za  týchto podmienok sa 
po dvojročnej prestávke, už 
po šiestykrát v Bánovciach, 
stretli priaznivci aikida 
tentokrát pod vedením 
Lu k á ša Nit r ia nskeho 
(4 danaikikai) z  Aikido 
Dojo Trnava. Seminára 
sa zúčastnilo 24 ľudí zo 
siedmich rôznych klubov 
a  dvoch krajín. Účastníci 
absolvovali s  Lukášom 
štyri a  pol hodinový kva-

litný tréning. Trénovalo sa 
tvrdo, ale s úsmevom, ako je 
pre neho zvykom. Zameral 
sa najmä na detaily a pre-
cízne prevedenie techník 
krok po kroku a následne 
nácvik plynulého a  kon-
t i n u á l n e h o  p o h y b u 
s  viacerými útočníkmi. 
Sprievodným programom 
bola už tradičná spoločná 
letná grilovačka na  terase 
Sokolovne. Na  žinenkách 
tatami aj mimo opäť raz 
vládla skvelá atmosféra 
a priateľská nálada sprevá-
dzajúca semináre v našom 
meste. Viac informácií 
na  w w w.banovce.aik i-
dosaa.sk.

Bánovské hádzanárky - 
zverenkyne trénera Richarda 
Makýša sa aj v  sezóne 
2018/2019 predstavia v MOL 
lige. Svoju púť základnou 
časťou odštartujú v  sep-
tembri doma proti Zlínu, 
posledný zápas pred národ-
nými play o�  stretnutiami 
odohrajú v  apríli, rovnako 
domá proti pražskej Slávii. 
V spoločnej slovensko-českej 
súťaži už neuvidíme Trenčín. 
Keďže žiadny slovenský tím 
z prvej ligy neprejavil záujem 
o prihlásenie sa do MOL ligy, 
v sezóne 2018/2019 bude mať 
súťaž 12 účastníkov - štyri 
zo Slovenska, osem z Čiech. 
V  uplynulom ročníku zo 
súťaže vypadol HK Hodonín, 
ktorý bol nahradený víťazom 
1. ligy  DHC Plzeň. Kom-
pletných 22 kôl spoločnej 
česko-slovenskej súťaže bolo 
vylosovaných v Brne. 

Rozpis zápasov Hádza-
nárskeho klubu Sokol 
RMK: 1.kolo 8.9. HK Sokol 
RMK Bánovce - HC Zlín, 2. 
kolo15.-16.9. TJ Sokol Písek 
–  Bánovce, 3. kolo  22.-23.9. 
Bánovce  - ŠŠK SLŠ Prešov, 
4. kolo  6.-7.10. HK Slovan 

Duslo Šaľa –  Bánovce, 5. 
kolo  13.-14.10. Bánovce  - 
DHK Zora Olomouc, 6. kolo 
20.-21.10. Iuventa Michalovce 
– Bánovce, 7. kolo 27.-28.10. 
Bánovce - DHK Baník Most, 
8. kolo  3.-4.11. SHK Veselí 
nad Moravou –  Bánovce 
9. kolo 10.-11.11. Bánovce  - 
DHC Sokol Poruba, 10. 
kolo  5.-6.01. Bánovce  - 
DHC Plzeň, 11. kolo 
12.-13.1. DHC Slavia Praha 
– Bánovce, 12. kolo 19.-20.1. 
HC Zlín –  Bánovce, 13. 
kolo  26.-27.1. Bánovce  - TJ 
Sokol Písek, 14. kolo 2.-3.2. 
ŠŠK SLŠ Prešov – Bánovce, 
15. kolo  9.-10.2.  Bánovce  - 
HK Slovan Duslo Šaľa, 16. 
kolo 16.-17.2. DHK Zora 
Olomouc –  Bánovce, 17. 
kolo  23.-24.2. Bánovce  - 
Iuventa Michalovce, 18. 
kolo  2.-3.3. DHK Baník 
Most –  Bánovce, 19. 
kolo  9.-10.3.  Bánovce  - 
SHK Veselí nad Moravou, 
20. kolo  30.-31.3. DHC 
Sokol Poruba –  Bánovce, 
21. kolo  6.-7.4. DHC 
Plzeň –  Bánovce, 22. kolo 
13.4. Bánovce - DHC Slavia 
Praha.  (aj)

Na domácom medzinárodnom turnaji naši víťazne
Zápasníkov čaká progres o tri roky

Víťazna rozlúčka so sezónou
Spartak Bánovce – Topoľčany 4:1 (3:0)

Športové súťaže s CVČ za druhý polrok školského roka

Mestský zápasnícky 
klub sa na  nedostatok 
úspechov nemôže sťažovať. 
Naposledy sa zviditeľnil 9.j 
úna, keď pre svojich členov 
pripravil už tretí ročník 
medzinárodného turnaja. 
„Tohtoročný turnaj navští-
vilo 160 zápasníkov. Keby sa 
nám podarilo vylepšiť termín 
na  skorší dátum, účast-
níkov by bolo dúfam viac,“ 
povedal predseda MZK 
Bánovce Peter Boďo. Kva-
litne obsadený turnaj začal 
štandardne - nástupom, slo-
venskou štátnom hymnou, 
príhovormi, pokynmi. 
O niečo menej štandardné, 
no príjemné bolo privítanie 
čerstvej majsterky Európy 
v  zápasení do  17 rokov - 

Zsuzsanny Molnar. Pre 
držiteľku zlatej medaily 
z  kontinentálneho šampio-
nátu si Mestský zápasnícky 
klub pripravil ocenenie aj 
stolík s  podpis kartami, 
o ktoré bol záujem. „Chcem 
ísť ďalej a získať olympijskú 
medailu,“ prezradila svoje 
ambície Zsuzsanna, ktorá 
sa napriek svojmu mladému 
veku už stihla zapísať do his-
tórie slovenského zápasenia. 
„Od  ľudí cítiť príjemný 
pocit, oslovujú ma, dávam 
podpisy, čo je príjemné,“ 
povedala víťazka európ-
skeho šampionátu. Na troch 
domácich žinenkách si naši 
zápasníci vybojovali 15 
cenných kovov, spomedzi 
klubov získali najviac 

bodov a  zaslúžene sa stali 
celkovými víťazmi turnaja. 
Bez prehry, respektíve ako 
nôž maslom prešli medzi-
národným turnajom So� a 
Múčková, Tomáš Melas, 
Patrik Urbánek, Samuel 
Paraskov, Michal Žitník, 
Matúš Karas a  Vilo Daniš. 
Všetci menovaní vyhrali 
svoje vekové a  hmotnostne 
kategórie, za čo si z rúk pri-
mátora Mariana Chovanca 
prevzali zlaté medaily. 
Bánovskí zápasníci zbierajú 
úspech za  úspechom, a  čo 
viac, do  budúcna majú 

smelé plány. V rozhovore to 
potvrdil Peter Boďo. „Naj-
väčší progres čakáme za dva, 
tri roky, kedy by sa naši 
mladí zápasníci mali pre-
sunúť do  starších kategórií 
a  tam dokázali naplno 
zbierať body. Je možnosť, 
že sa staneme výsledkovo 
najlepším klubom na  Slo-
vensku.“ Medzinárodný 
turnaj mládeže uzrel svetlo 
sveta pred dvomi rokom. 
Pomaly a postupne si buduje 
dobre meno a  stále miesto 
v  kalendári zápasníckych 
podujatí.  (aj)

V  medziokresnom derby mužstiev 
zo samého dna tabuľky sa hral slabý 
futbal. Naši futbalisti v  prvom dejstve 
dominovali a  už v  5.minúte sa ujali 
vedenia gólom Lásku, ktorého vysunul 
Zajac. Na druhý presný zásah sa nečakalo 
dlho. Bakšiho strelu ešte Hostačný chytil, 
no Láska v 11. minúte zvýšil na 2:0. Už 
v 21. minúte bolo o osude stretnutia roz-
hodnuté, keď Zajac z dvadsiatich metrov 
rozvlnil sieť. Topoľčany v  prvej štyrid-
saťpäť minútovke neoslnili, podarilo sa 
im tra� ť len spojnicu bránky. Do druhého 
dejstva vstúpili zverenci trénera Slováka 
laxne a  striedajúci Davidovič, gólom 
na  3:1 zdramatizoval zápas. Následne 
veľkú šancu spálil Bakši, na druhej strane 
Marko prestrelil prázdnu bránku Spar-
taka z piatich krokov. V závere ešte mohol 
zvýšiť náskok domácich Mrocek, jeho 
pokus ale obrana hostí zblokovala. V 77. 

minúte zakončil peknú akciu Bakši, čím 
stanovil stav stretnutia na konečných 4:1. 
Góly:5. a 11: Láska, 21. Zajac, 77.Bakši – 
59.Davidovič Zostava Spartaka Bánovce: 

Korček – Minárik, Gajdošík, Tabak, 
Láska, Bakši, Zajac, Halás, Hrabal (69.
Poštrk), Turoň (80.Chrenko), Kráľ (61.
Mrocek).   (aj,mk) 

C ent r u m vo ľ né ho 
času v   Bánovciach nad 
Bebravou bolo v II. polroku 
školského roka 2017/2018 
organizátorom viacerých 
okresných,  regionálnych 
a  krajských kôl športových 
súťaží žiakov a  žiačok zák-
ladných a  stredných škôl. 
Základné školy súťažili 
v  disciplínach: volejbal, 
vybíjaná, basketbal, gym-
nastický štvorboj, malý 
futbal, hádzaná a  atletika, 

pri stredných školách to 
boli : veľký futbal, f lorbal 
a  hádzaná. Víťazi jednotli-
vých súťaží:

Zá k ladné školy – 
okresné kolá: volejbal: žiačky 
– ZŠ Partizánska, žiaci – ZŠ 
Zlatníky, basketbal: žiačky 
– ZŠ Partizánska, žiaci – ZŠ 
Duklianska, gymnastický 
štvorboj: žiačky – ZŠ Par-
tizánska, žiaci – ZŠ Parti-
zánska, malý futbal (mladší): 
žiačky – ZŠ Uhrovec, žiaci 

– ZŠ Školská, malý futbal 
(1.-4.roč.): koedukované 
družstvo ZŠ Gorazdova, 
malý futbal (starší): žiačky 
– ZŠ Partizánska, žiaci – ZŠ 
Komenského, vybíjaná (5.-7. 
ročník): ZŠ Partizánska, 
hádzaná: žiačky – ZŠ 
Uhrovec, žiaci – ZŠ Par-
tizánska. atletika: žiačky 
– ZŠ Partizánska, žiaci – ZŠ 
Partizánska.

Stredné školy: regi-
onálne kolo v  hádzanej: 

žiačky – 1. miesto Gymná-
zium J. Jesenského, krajské 
kolo v  hádzanej: žiačky 
– 2. miesto Gymnázium J. 
Jesenského, krajské kolo vo 
veľkom futbale: žiaci – 1. 
miesto Gymnázium Púchov, 
okresné kolo vo f lorbal: 
žiaci –SOŠs Bánovce nad 
Bebravou.

Víťazné družstvá žiakov 
a žiačok ZŠ a SŠ z okresných 
kôl postúpili do  regionál-
nych kôl, ktoré sa odohrali 

striedavo v Prievidzi, Parti-
zánskom a lebo u nás. Spo-
medzi všetkých výsledkov 
na  regionálnych, krajských 
a celoslovenských kolách by 
sme spomenuli tie najlepšie 
: druhé miesto Simona 
Zemeša zo ZŠ Partizánska 
v  krajskom kole v  atletike 
v  skoku do  výšky (160 
cm), prvé miesto starších 
žiakov zo ZŠ Komenského 
v  krajskom kole v  malom 
futbale starších žiakov ZŠ 

a  následne tretie miesto 
v  semifinále celoštátneho 
kola a  prvé miesto žiačok 
z  Gymnázia J. Jesenského 
v   re g ioná l nom kole 
v  hádzanej SŠ a  následne 
druhé miesto týchto žiačok 
v  krajskom kole. Už teraz 
sa tešíme na ďalšie športové 
súťaže v nasledujúcom škol-
skom roku, ktorých orga-
nizátorom bude bánovské 
Centrum voľného času.

 (cvč)

M ladí bánovskí zápasníci si 9. júna 
otestovali svoju výkonnosť na domácom 

medzinárodnom turnaji. Potešujúce je, že 
v konkurencii 20 oddielov z piatich krajín 
obsadili prvé miesto! 

Samuel Paraskov v červenom, víťaz kategórie prípravka 
A, do 40 kg, foto: MZK

Z V R P Skóre B K +/- FP
1 FK Dubnica 34 27 5 2 83:10 86 18 35 260.6
2 TJ ISKRA Borčice 34 22 5 7 78:35 71 17 20 253.7
3 FKM Nové Zámky 34 22 5 7 58:31 71 16 20 253.2
4 ŠK LR CRYSTAL 34 21 3 10 61:33 66 15 15 256.75
5 FC Slovan Galanta 34 15 8 11 58:42 53 14 2 252.25
6 FK DAC 1904 Dunajská Streda B 34 15 7 12 51:38 52 13 1 258.7
7 FC ViOn Zlaté Moravce - Vráble B 34 14 10 10 60:53 52 12 1 261.35
8 FC Spartak Trnava B 34 16 2 16 59:46 50 11 -1 260.4
9 MŠK Púchov 34 14 6 14 68:49 48 10 -3 258.2

10 FC Nitra B 34 14 6 14 57:47 48 9 -3 259.85
11 TJ Družstevník Veľké Ludince 34 14 5 15 50:57 47 8 -4 248.25
12 ŠK 1923 Gabčíkovo 34 13 7 14 55:47 46 7 -5 240.6
13 FK Slovan Duslo Šaľa 34 14 3 17 49:65 45 6 -6 245.15
14 FKS Nemšová 34 13 3 18 46:59 42 5 -9 246.9
15 TJ KOVO Beluša 34 10 8 16 50:62 38 4 -13 260.05
16 FC Baník Prievidza 34 7 4 23 36:75 25 3 -26 247.7
17 FK Spartak Bánovce nad Bebravou 34 5 5 24 23:90 20 2 -31 262.1
18 MFK Topvar Topoľčany 34 4 0 30 25:128 12 1 -39 253.55
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Aj keď sa oproti minu-
lému roku prihlásilo menej 
súťažných družstiev (minulý 
rok bolo 21), aj počasie 
hrozilo, ale vydržalo, 

účastníci a milovníci gulášu 
si festival užili. Trávnatá 
plocha za  malochlievan-
ským kultúrnym domom je 
priam stvorená pre takéto 
podujatia. Škoda len, že sa 
nepokračovalo vo festivale 
Mlynica, lebo country 
žáner v  našom regióne 
chýba úplne, ľudia akosi 
začali viac fandiť a  zabávať 
sa na  „šláger“ hudbu... Ale 
vráťme sa ku gulášu. Až 

deväť kotlov gulášu pripra-
vovali samotní organizátori 
pre návštevníkov festivalu 
a  podľa reakcií ochutná-
vačov, aj tých najmenších, 

bol fakt dobrý. Súťažný 
guláš sa varil v  pätnástich 
kotloch. Päťčlenná odborná 
porota prvé vzorky koš-
tovala už okolo pätnástej 
hodiny a  prideľovala body. 
A  tu je jej ortieľ v  oblasti 
kvality gulášov: 1. Karol 
and Company 230 bodov, 2. 
Pelikán 160, 3. BMV 150, 4. 
Zelený team 140, 5. Bociani 
120, 6. Za  plotom 100, 7. 
Hostinec nad Periskom 

81, 8. Pekosovci 80, 9. Ištvi 
Pištvi 70, 10. Šalený team 50. 
11. Slza 40, 12. Vestenickí 
junáci 31, 13. Pepo 30, 14. 
Chudobní študenti 20, 15. 
Beťári 18. V rovine estetiky 
si prvenstvo „vygulášovala“ 
Slza, druhé bolo družstvo 
Ištvi Pištvi a  tretie Veste-

nickí junáci. Za  najkrajšiu 
kuchárku bola vyhlásená 
Janka Ģálisová zo Šaleného 
teamu. A ako hodnotí tento 
ročník jeden z  hlavných 

organizátorov? „Organi-
začný výbor Hrežďovského 
guláš festu ďakuje všetkým 
zúčastneným tímom za  ich 
účasť, aj všetkým občanom, 
ktorí sa tohto jedinečného 
podujatia zúčastnili. Mys-
líme si, že program a počasie, 
ktoré sme pre všetkých vyba-

vili, sa podarili a už teraz sa 
tešíme na  8. ročník, ktorý 
už má aj svoj termín 8. jún 
2019...“ 
Text a foto: Alena Borszéková

voľný čas 7

Čas letí ako bláznivý, ja 
nechytím ho ani vy.... Prav-
divé slová tejto piesne si pove-
dali a  pripomenuli aj žiaci 
bývalej III. ZDŠ 9. A  triedy 
v Bánovciach nad Bebravou, 
ktorí sa stretli 8. júna 
po  45-tich rokoch. Triednou 
učiteľkou im bola Edita 
Dlhopolčeková, teraz žijúca 
v  Banskej Bystrici. I  keď je 
vzdialenosť medzi Bánov-
cami n/Bebravou a Banskou 
Bystricou veľká, pani učiteľka 
sa jej zúčastnila už druhýkrát 
a  tešila sa z  bohatej účasti. 

Prvá stretávka po  40-tich 
rokoch bola v júni 2013. Naša 
pani Editka je nám veľkou 

oporou, má nás stále rovnako 
rada ako aj my ju,  prajeme 
jej všetko dobré do  ďalších 

rokov života a  samozrejme, 
tešíme sa na ďalšie stretnutia.

Žiaci bývalej 9. A triedy.

Čas letí ako bláznivý, ja nechytím ho ani vy...

Siedmy Hrežďovský guláš fest

Dopravné dni detí
V  posledné tri májové 

dni sa v   areáli ZŠ Parti-
zánska konali tradičné 
dopravné dni. Dopravné 
ihrisko sa opäť zaplnilo 
našimi žiakmi, ale i  kama-
rátmi zo ZŠ  Dvorec. Deti 
si teoreticky aj prakticky 
zopakovali vedomosti 
z dopravnej výchovy - pou-
žívanie reflexných prvkov, 
poznávanie dopravných 
značiek a dodržiavanie pred-
pisov v  cestnej premávke. 
Vyskúšali si jazdu na  kolo-
bežke, bicykli, alebo sa stali 
chodcami. Na  dodržiavanie 
pravidiel dohliadali mestskí 

policajti. Okrem teoretic-
kých a praktických činností 
na  dopravnom ihrisku sa 
žiaci z  viacerých ročníkov 
zapojili do  tejto akcie aj 
na  hodinách výtvarnej 
výchovy. Deti si mohli 
prezrieť modely dopravných 
prostriedkov pred vstupom 
na  dopravné ihrisko. 
Na záver policajti porozprá-
vali, v čom spočíva ich práca, 
podelili sa o  zážitky z  ich 
policajného života, ktoré 
boli veselé i vážne. Po absol-
vovaní dopravnej výchovy 
deti obdržali „vodičský“ 
preukaz.  (zš)

CVČ má už vraj letné 
tábory „vypredané“, ešte sa 
môžu deti prihlásiť na  dva 
v  réžii dvoch bánovských 
osvedčených organizátorov. 
KST organizuje jubilejný 30. 
letný tábor od 8. do 15. júla 

na chate Javorinka pri jazere 
Dubník v Starej Turej (0905 
910  068) a  Združenie kres-
ťanských spoločenstiev mlá-
deže organizuje od 13. do 19. 
augusta tábor Peckoland pri 
Beckove (0907 500 590).

Dva letné tábory

Občianske združenie 
Aktivne NaTury organizuje 
v  júli v štyroch turnusoch 
letný poldenný tábor 
Loptošky a Loptoši pre deti 
od 3 do 6 rokov s bohatým 
programom od  8.00 
do 12.30 h, najmä v Mest-
skom kultúrnom stredisku: 
hľadanie pokladov, pohy-
bové a  kreatívne aktivity, 

spoločenské hry, súťaže, 
angličtina hrou, žonglo-
vanie a  dva dobrodružné 
výlety (v  rámci jedného 
turnusu) mimo mesta. 
V  prípade záujmu ponúk-
neme tábor aj v  auguste. 
Viac informácií na  FB 
stránke: Aktivne NaTury, 
0948 028 361, email aktiv-
nenatury@gmail.com.

Tábor pre malé deti 
do šesť rokov

 Predám bicykel SPIDER OLPRAN, ako nový 70 eur. 
Tel. 0944 289 385.
 Predám chatku v Termáli Chalmová za 3500 eur. Tel. 
0949 745 546. Nevolať RK.
 Práca pre zámočníkov - živnostníkov Jaslovské 
Bohunice 8,00 €/ 1 h. Tel. 0915 743 253, comonttrade1@
gmail.com.
 Kúpim ľudové kroje, iné staré textílie a starožitnosti. 
Tel. 0902 708 047.

INZERCIA

Hrežďovský guláš fest už sedem rokov 
patrí k najvyhľadávanejším letným 

festivalom v našom regióne. Aj ten tohtoročný 
9. júna bol v réžii skúsených organizátorov 
z mestskej časti Malé Chlievany.

Víťazné družstvo Karol and Company

Základný tábor družstva Slza v dobrej nálade

Porota – zľava Dušan Škultéty, Juraj Hajšo a predseda 
Eduard Mikulovský, v  stoji vylosovaní dvaja poboční 
členovia poroty zo súťažných tímov

na facebooku 
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1.
6.

17.
6.

Tu žijem! 

Pavol Seriš: Pri kaseEurópa pre občanov

otvorenie kultúrneho leta 2018 na festivale zdravia, pohybu a živej kultúry 

Hra parodujúca zákazníkov, predavačov, zlodejov i ochrankárov

Prvá slovenská stand-up comedy zo sveta supermarketov, hypermarketov a megamarketov. 

12.
8.

Divadlo pre deti Cililing: Kocúr v čižmách

Známa a obľúbená rozprávka podľa predlohy francúzskej ľudovej rozprávky s odvážnym mlynárom, koktavým 

kráľom, hlúpym vojakom, tajomným čarodejníkom a samozrejme prešibaným kocúrom

1.
7.

TŠ Dancando a ZUŠ Dezidera Kardoša

Prezentácia tanca, spevu a hudby talentovaných detí nielen z nášho mesta

22.
7.

Blue Note Jazz Band

Kapela zložená z hudobníkov z Nového Mesta nad Váhom, Piešťan a Bratislavy 

hrajúca jazz a swing s prvkami dixielandu

2.
9.

Cimbalová muzika Buriánek z Kopřivnice

Koncert cimbalovej hudby s piesňami z Lašska, Valašska, Sliezska i Slovenska v podaní talentovaných 

žiakov Základnej umeleckej školy Zdeňka Buriana v Kopřivnici

5.
8.

The Whiskey

19.
8.

Seniorklub Družba Trenčín

8.
7.

Dychová hudba KAMARÁDI 

Dychovka z tradičnej „dychovkárskej“ obce Horná Súča, hrajúca repertoár orientovaný 

na všetky vekové kategórie, ktorý obsahuje piesne slovenské i moravské, ľudové i moderné

Skúsení muzikanti so skvelou speváčkou sa postarajú o pohodový večer 

so známymi melódiami vo vlastnej úprave

Folklór v podaní najskalnejších členov súboru z Trenčína, ktorý so svojim programom vystúpil

aj v USA, Rakúsku, Maďarsku, Poľsku a Českej republike

leto leto Kulturne Kulturne 20182018
´́ v mestskom parku

Bánovce nad Bebravou

V prípade nepriaznivého počasia
sa program uskutoční v Mestskom kultúrnom stredisku

www.kulturabn.sk

od 18:00h





od 18:30h


